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Protokoll 1:

§1. Mötets öppnande
Sektionsmötet öppnas 17:22.

§2. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Anton Gårdman och Kevin Johansson nominerar sig som justeringspersoner
samt rösträknare.

Sektionsmötet beslutar att Anton Gårdman och Kevin Johansson är
justerare och rösträknare

§3. Justering av röstlängden

En beräkning av röstlängden genomförs, och sektionsmötet godtar röstlängden
till 57.

Röstlängden ändras till 56 under 17:36.
Sektionsmötet godtar röstlängden till 56 vid 17:36.

Röstlängden ändras till 58 under 17:43
Sektionsmötet godtar röstlängden till 58 vid 17:43.

Röstlängden ändras till 44 under 18:24.
Sektionsmötet godtar röstlängden till 44 vid 18:24,.

§5. Val av Talman

Petter von Sydow nomineras till Talman.
Sektionsmötet beslutar att Petter von Sydow är talman.

§6. Val av Sekreterare
Magdalena Annaorazova nomineras till sekreterare.

Sektionsmötet beslutar att Magdalena Annaorazova är sekreterare.

§7. Adjungeringar

Inget att tillägga.
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§8. Godkännande av dagordningen

Sektionsmötet beslutar att godkänna dagordningen.

§9. Korrekt kallelse av sektionsmöte

Sektionsmötet beslutar att kallelsen var korrekt.

§10. Meddelanden

- Kårledningen
KO (kårordförande) är närvarande istället för sektionens representant UO
(utbildningsordförande). Han meddelar att kåren har en ny ledning som nu
arbetar heltid för att stödja kårens verksamhet samt sektionerna och skapa en
trivsam miljö för alla. Kårledningen består av fyra enheter: presidiet, sociala
enheten, arbetsmarknadsenheten och utbildningsenheten. Kåren har sitt kårhus
på Johanneberg, där de också finns tillgängliga. Mer information finns på
Chalmers Studentkårs hemsida.

Kårens nyhetsbrev: Ett nyhetsbrev skickas ut i slutet av varje månad med
information om vad som hänt på campus.

Kårappen: Utvecklingen av kårappen pågår löpande, och en
digitaliseringsansvarig har anställts för att leda arbetet. Det är nu möjligt att
betala med QR-kod via appen. Appen har en feedbackfunktion där användare
kan lämna synpunkter direkt i appen.

Jubileum: I år fyller kåren 120 år, vilket firas med en jubileumsvecka under
läsvecka 2 i läsperiod 2. Det kommer att hållas olika aktiviteter på Johanneberg
för att uppmärksamma jubileet.

Framtidsprojekt: Kåren har initierat ett framtidsprojekt bestående av sex
delprojekt för att utveckla och förbättra verksamheten.

Lindholmsflytten: Information ges om att Jacob Bengtsson (UO) har den mest
aktuella informationen om Lindholmsflytten. Sjösektionen kommer att fortsätta
ha verksamhet på Lindholmen. Om mer information tillkommer kommer detta
att delges styrelsen och vidarebefordras till hela sektionen.

Flytten av sektioner: Det har diskuterats en eventuell flytt av sjösektionen.
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H-sektionen har redan flyttats, men sjösektionen kommer för närvarande att
vara kvar på sin nuvarande plats.

- Styret
Styret välkomnar sektionsmötet varmt och berättar att de har arbetat under
mottagningen samt tillsammans med kårledningen. Nästa torsdag hålls en
pluggfika där alla studenter är välkomna att fika och studera tillsammans.

Informationsansvarig meddelar att sektionshemsidan nu är lanserad. Där finns
all relevant information om sektionen, utbildningar, kontaktuppgifter, dokument
samt ett schema över alla sektionens aktiviteter. Hon meddelar även att
Flaskposten återupptas och att det första numret redan har publicerats på
hemsidan.

SAMO presenterar ronden som sker den 4e november.

- Frasses
De nya Frasses presenterar sig efter invalet. De meddelar att puben öppnar igen
efter sektionsmötet samt att det blir ET-raj på fredag.

- SjöNollK
SjöNollK tackar för mottagningen, meddelar att de har återhämtat sig och är
redo för aspningen under läsperiod 2.

- SHIPPING
De meddelar att under vecka 45 kan man börja samla sina första shippingpoäng.
Då kommer det att hållas lunchföreläsningar, praktikmingel och studiebesök. De
som samlar flest shippingpoäng får förtur till shippingresan, som kommer att äga
rum under läsperiod 4 och gå till en internationell destination.

- SJÖLOG
SJÖLOG meddelar att arbetet fortskrider väl och att gruppen fungerar bra
tillsammans. Datumen för mässan och forumdagen är fastställda, och mer
information om rollen som företagsvärd kommer snart. Hittills är 57 företag
anmälda.

- Dickson IF
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Ordföranden förklarar att han har skickat in en motion och lämnar över rollen
som ordförande till nästa person. Han har haft en golfturnering och en
fotbollsturnering.

- PubF
PubF meddelar att de arbetar för att få tapp i puben. Möjligheterna ser lovande
ut, men de förväntar sig svar på måndag. Avslutningsvis informerar de om
pubrundan som kommer att äga rum under läsperiod 2

- Olivia's Byssa
Byssan håller på med aspning just nu och tar fortfarande emot anmälningar för
dem som vill aspa Byssan. Under pubrundan kommer de att grilla.

- SJUU
Alexandra informerar om att SJUU är utbildningsutskottet. Hon nämner vidare
att hon snart ska på praktik, vilket innebär att hon kommer att ha ett uppehåll i
sitt arbete. Därefter ska arbetet fortsätta.

- SJÖN
Sam Sadeghi förklarar att han och Linda arbetar med olika projekt, bland annat
för att försöka få mensskydd i toaletterna.

- Sjökortet
Sjökortet tackar för en underbar mottagning! De meddelar att alla bilder finns på
Sjökortets Facebook-sida. Aspningen kommer att äga rum under läsperiod 3.
Minnestidningen är för närvarande under arbete och kommer att publiceras
snart. Dessutom planeras en video att släppas innan jul

- Sjö6
Sjö6 meddelar att de nyligen höll en lyckad gasque i fredags. De kommer att ha
aspning under läsperiod 2 och uppmanar alla att hålla koll på deras Instagram
för mer information om aspningen. Nästa gasque äger rum den 21 november,
och det kommer även att finnas möjlighet att distansaspa.

- PPSC
Ingen närvarande.

- Trädgårdsmästeriet
Benjamin Guberina presenterar på Dennis Lagerqvists vägnar. Presentationer
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visar deras arbete och skolans luftkvalitet.

Mötet föreslår en paus från 18:12 till 18:22.
Sektionsmötet godkänner en paus från 18:12 till 18:22.

Mötet fortsätter 18:23.

§11. Verksamhetsberättelse från Styret 23/24
Harry O'Connor presenterar verksamhetsplanen för styrelsen 23/24.

§12. Årsrapport från Styret 23/24
Anton Gårdman presenterar årsrapporten för 23/24.
Han förklarar att revisorn inte har hunnit granska bokföringen, och kan därmed
inte godkänna den i nuläget. Detta innebär att styret 23/24 inte kan
ansvarsbefrias under detta mötet.

Mötet godkänner att revisorns godkännande av årsrapporten bordläggs
till sektionsmöte 2.

§13. Budget 24/25

Gustav Stark presenterar den preliminära budgeten. Han förklarar att
föreningsvinsten kommer att delas mellan styret, sjölog och shipping. Dessutom
nämner han att ett belopp avsätts i sparkontot inför flytten för att skapa en
säkerhetsbuffert. Nästan alla övriga poster i budgeten har ökat.

Mötet godkänner budgeten.

§14. Preliminär Verksamhetsplan Styret 24/25
Benjamin Guberina presenterar verksamhetsplanen för styret 24/25.

§15. Ansvarsbefriande
Ingen att ansvarsbefria.
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§16. Propositioner
- Nya stadgar, länk bifogat nedan.

Då de tidigare stadgar som föregående sjöstyrelse presenterade inte var regelrätt
bestämda, önskar vi i sjöstyret 23/24 att presentera dem på nytt.
Länk till nya stadgar: STADGAR-NYA.docx

Sektionsmötet godkänner de nya stadgarna.

- Nytt reglemente, länk bifogat nedan
Då de tidigare reglemente som föregående sjöstyrelse presenterade inte var

regelrätt bestämda, önskar vi i sjöstyret 23/24 att presentera dem på nytt.
Länk till nya reglementet: Reglemente sjösektionen.docx.docx

Var god och läs dokumenten grundligt innan sektionsmötet.
- Dessa dokument har godkänts av kårledningen. Om någon medlem på

sektionen har någon form av respons eller önskar ge förslag, är det bara att
känna sig fri och maila oss i styrelsen eller komma med återkoppling på
sektionsmötet.

Sektionsmötet godkänner nya reglementet.

- Upplösning av Fartygskomittéen
- Under sektionsmöte 1 2023 så beslutades det att fartyg skulle läggas på

is tills sektionsmöte 1 2024 och upplösas då om ingen valt att sätta sig i
föreningen.

- Vänligen se protokollet från sektionsmöte 1 2023 här.
Eftersom detta var ett beslut från sektionsmöte 2023 så skall ingen omröstning
ske. Talmannen bankar igenom beslutet.
Fartygs-kommitten läggs ner.

§17. Motioner

Motion 1: Se längst ner i dokumentet.
Sam Sadeghi presenterar motionen och svarar på frågor.

En röstning genomförs. Röstningen ger 14 för, 25 emot och 2 blanka.
Sektionsmötet godkänner inte motion 1.

Motion 2: Se längst ner i dokumentet

https://docs.google.com/document/d/1ol3NxG7bf9LeeTMy0dCzQMA9SQQwgKHQ/edit?usp=sharing&ouid=108150951784770240328&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1uRPGwb2Q7WXuNyBlTiz-HQqOlSSU9YXw/edit?usp=sharing&ouid=108150951784770240328&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1daOotvs4zic4HJ4vwgvjp4C8XSW3bGTf/view?usp=share_link
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Sam Sadeghi presenterar motionen och svarar på frågor.

Det uppstår många frågor om hur motionen ska implementeras. Dickson
påpekar att det har varit för mycket arbete för endast en ordförande. En annan
medlem påpekar att det redan finns fyra tomma ledamotsposter som inte har
fyllts, och det framhålls att man bör försöka fylla dessa innan antalet ledamöter
utökas till ett oändligt antal. Flera synpunkter diskuteras. Sam Sadeghi justerar
sin motion utifrån invändningarna, vilket innebär att förslaget nu omfattar
ordförande, kassör och sex ledamöter.

Sektionsmötet godkännermotion 2 med justeringen.

§18. Personval

Frasses
- Ordförande - Edvin Sahlin

Valberedningen nominerar Edvin Sahlin till posten som ordförande för
Frasses.
Edvin Sahlin presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Edvin Sahlin som ordförande till Frasses.

- Kassör - Vakant

Valberedningen nominerar ingen för posten som kassör. Det har kommit in
en motnominering från Carl Berggren.

Carl Berggren presenterar sig själv och svarar på frågor.
Sektionsmötet godkänner Carl Berggren som kassör i Frasses.

Olivias Byssa
- Ordförande - Alma Hellman

Valberedningen nominerar Alma Hellman till posten som ordförande i
Olivias Byssan.
Alma Hellgren presenterar sig och svarar på frågor.
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Sektionsmötet godkänner Alma Hellman som ordförande i Olivias Byssan.

- Kassör - Joel Klint

Valberedningen nominerar Joel Klint som kassör till posten som Olivias
Byssan.
Joel Klint presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Joel Klint som kassör i Olivias Byssan.

Trädgårdsmästeriet
- Ordförande - Dennis Lagerquist

Valberedningen nominerar Dennis Lagerquist till posten som ordförande i
Trädgårdsmästeriet
Dennis Lagerquist är inte på plats och kan därav inte svara på frågor.

Sektionsmötet godkänner Dennis Lagerquist som ordförande i
Trädgårdsmästeriet

Valberedningen
- Ledamot 4 - Linus Hedeen

Styret nominerar Linus Heeden till ledamot 5 i valberedningen.
Sektionsmötet godkänner Linus Heeden som ledamot 4 av valberedningen.

- Ledamot 5 - Erik Granström.

Styret nominerar Erik Granström till ledamot 5 i valberedningen.
Erik Granström presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Erik Granström som ledamot 5 i
valberedningen.

Styret
- Alf - Keng Wuang Feng

Valberedningen nominerar Keng Wuang Feng till posten som Alf i styret.
Keng Wuang Feng är inte närvarande för att svara på frågor, men har skickat ett
meddelande till alla. Valberedningen läser upp hans meddelande.
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Sektionsmötet godkänner Keng Wuang Keng som Alf i styret.

Dickson
- Ordförande - Karl Nilsson

Valberedningen nominerar Karl Nilsson till posten som ordförande i
Dickson
Karl Nilsson presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Karl Nilsson som ordförande i Dickson.

§19. Övriga frågor
Inget att tillägga.

§20. Prisdragning
Alma Hellman vinner prisdragningen.

§21. Mötets avslutande
Sektionsmötet avslutar 19:49.

Slutgiltiga kallelsen skickas 2024-10-10.
Var god och maila motioner till inf.styret@sjosektionen.com senast 2024-10-14.
Var även god att skicka alla typer av nomineringar (även mot nomineringar) till
inf.styret@sjosektionen.com senast 2024-10-14.

Allt gott,
Petter von Sydow

Vice ordförande, Sjöstyret 24/25

mailto:inf.styret@sjosektionen.com
mailto:inf.styret@sjosektionen.com
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Motion 1:
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Motion 2:
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